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Protokół Nr: I/2018 

 
Nazwa sesji:  I sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie Oczy 
Data sesji:  23.11.2018 
Numer sesji:  I/2018 
Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad 
Godzina rozpoczęcia:  9:00 
Godzina zakończenia:  12:02 

 
Lista radnych obecnych na sali: 
1. Maria Preweda 
2. Zenon Kociołek 
3. Ryszard Pietrucha 
4. Wiesław Kuterbach 
5. Stanisław Mątkowski 
6. Franciszek Bajan 
7. Antoni Mach 
8. Waldemar Sęga 
9. Janusz Sopel 
10. Krzysztof Gujda 
11. Bogusława Lichacz 
12. Piotr Jacyk 
13. Józef Litwiński 
14. Jan Dec 
 
 
Przebieg obrad: 
1. Otwarcie sesji 
        Otwarcie sesji nastąpiło o godz.9:00. Otwarcia dokonał radny najstarszy wiekiem Antoni Mach,        
który przewodniczył obradom do chwili wyboru nowego przewodniczącego Rady Gminy. 
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Aneta Juraszek wręczyła nowo wybranym radnym 
zaświadczenia o wyborze na radnych Rady Gminy Wielkie Oczy, gratulując wyboru. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych 
Przewodniczący obrad  odczytał rotę ślubowania , a najmłodszy radny Pan Krzysztof Gujda 
odczytywał kolejno nazwiska radnych, którzy składali ślubowanie. 
Prowadzący obrad stwierdził ,że radni , którzy złożyli ślubowanie objęli mandat radnego Rady 
Gminy Wielkie Oczy. 

4. Złożenie ślubowania przez wójta 
Przewodniczący obrad odczytał rotę ślubowania. Wójt Gminy Albert Hawrylak złożył ślubowanie. 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Aneta Juraszek wręczyła Wójtowi Gminy 
zaświadczenie o wyborze. 

5. Wybór Komisji Skrutacyjnej 
Do składu osobowego Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujących kandydatów: 
- Krzysztof Gujda 
- Franciszek Bajan 
- Wiesław Kuterbach 
Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej wybrano Wiesława Kuterbacha. 
Za powołaniem Komisji w w/w składzie głosowało 14 radnych. 

6. Ustalenie regulaminu wyboru przewodniczącego Rady Gminy 
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Członek Komisji Skrutacyjnej radny Krzysztof Gujda odczytał Regulamin wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy. Zaproponowany Regulamin został przyjęty jednogłośnie (14 za). 
7.Wybór przewodniczącego Rady Gminy.                                                                                                         
Na przewodniczącego Rady zgłoszono następujących kandydatów: 
- Antoni Mach 
- Zenon Kociołek 
Komisja Skrutacyjna opuściła salę obrad w celu przygotowania kart do głosowania. 
Następnie rozdano karty do głosowania. W wyniku tajnego głosowania kandydat Zenon Kociołek 
otrzymał 7 głosów „za” , kandydat Antoni Mach otrzymał 7 głosów ”za”. Szczegółowy protokół 
Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Ponieważ żaden z kandydatów nie uzyskał większości głosów przewodniczący obrad zarządził 
ponowne głosowanie. Zgłoszono następujących kandydatów: 
- Antoni Mach 
- Zenon Kociołek 
Komisja Skrutacyjna udała się w celu przygotowania kart do głosowania. 
Następnie Komisja rozdała karty do głosowania i przystąpiono do głosowania. 
W wyniku tajnego głosowania kandydat Zenon Kociołek otrzymał 8 głosów „za” , kandydat 
Antoni Mach otrzymał 6 głosów „za”. Protokół  Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. W wyniku tajnego głosowania przewodniczącym Rady Gminy wybrany został radny 
Zenon Kociołek. 
8. Stwierdzenie quorum 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził ,że obrady są prawomocne , na 14 radnych obecnych było 
14. 
9. Przyjęcie porządku obrad 
Przewodniczący zaproponował poszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 
1. Wybór wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
2. Powołanie stałych komisji Rady: 

a. Komisja Rewizyjna 
b. Komisja ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i 

Finansów, 
c. Komisja ds. samorządu, Oświaty, Kultury, Zdrowia, Ładu i 

Porządku Publicznego, 
d. Komisja ds. Skarg, Wniosków  Petycji. 

3. Ustalenie wysokości diet radnym. 
4. Ustalenie wynagrodzenia Wójtowi Gminy. 
5. Zmiany w budżecie gminy na 2018r. 
6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Czy jesteś za przyjęciem porządku obrad? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

  

10. Wybór Wiceprzewodniczących Rady 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby wybory przeprowadziła Komisja 
Skrutacyjna w powołanym wcześniej składzie. Radni wyrazili zgodę . Zgodę wyraziła także 
Komisja Skrutacyjna. Członek Komisji Skrutacyjnej radny Krzysztof Gujda przedstawił 
Regulamin wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Regulamin przyjęto jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady zaproponował zgłaszanie kandydatów na wiceprzewodniczących. 
Zgłoszono następujących kandydatów: 
- Józef Litwiński 
- Ryszard Pietrucha 
Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Komisja Skrutacyjna udała się w celu sporządzenia kart do głosowania. Następnie Komisja 
wręczyła karty do głosowania radnym i przystąpiono do głosowania. W wyniku tajnego 
głosowania kandydaci otrzymali następującą ilość głosów: 
Józef Litwiński – 14 „za” 
Ryszard Pietrucha – 14 „za” 
Protokół Komisji Skrutacyjnej został odczytany i wraz z kartami do głosowania stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu z sesji. 

 
11. Wybór stałych komisji Rady Gminy 

 
 
Komisja Rewizyjna w składzie 3 osób 
 
Kandydaci zgłoszeni do składu osobowego Komisji Rewizyjnej: 
Wiesław Kuterbach 
Jan Dec 
Franciszek Bajan 
Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Dokonano głosowania jak niżej: 
 
Czy jesteś za wyborem składu Komisje Rewizyjnej? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

a. Komisja ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów 
Zgłoszono kandydatów do składu osobowego: 
- Piotr Jacyk 
- Stanisław Mątkowski 
- Franciszek Bajan 
- Józef Litwiński 
- Janusz Sopel 
- Bogusława Lichacz 
- Ryszard Pietrucha  
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. Powołano komisję w składzie jak wyżej. 
Czy jesteś za wyborem składu Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

b. Komisja ds. Samorządu, Oświaty, Kultury, Zdrowia, Ładu i Porządku Publicznego 
 

Do składu osobowego w/w komisji zgłoszono następujących radnych: 
- Antoni Mach 
- Bogusława Lichach 
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- Waldemar Sęga 
- Wiesław Kuterbach 
- Stanisław Mątkowski 
- Jan Dec 
- Krzysztof Gujda 
- Maria Preweda 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Przystąpiono do głosowania.                                                                                                                                       
Czy jesteś za wyborem składu Komisji ds. Samorządu, Oświaty, Kultury, Zdrowia, Ładu i Porządku 
Publicznego? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

c. Komisja ds. Skarg, Wniosków i Petycji 
Do składu osobowego w/w komisji zgłoszono następujące osoby: 
- Janusz Sopel 
- Antoni Mach 
- Waldemar Sęga 
- Piotr Jacyk 
- Krzysztof Gujda 
- Preweda Maria 
Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
Przystąpiono do głosowania. 
Czy jesteś za wyborem składu Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji przedstawionego wyżej? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Nazwa radnego Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

12. Ustalenie wysokości diet dla radnych 
Radny Franciszek Bajan  oraz radny Piotr Jacyk zaproponowali utrzymanie dotychczasowych diet. 
Innych propozycji nie zgłoszono. Poddano pod głosowanie propozycje radnych. 
Czy jesteś za utrzymaniem kwoty wysokości diety dla radnych w dotychczasowych wysokościach? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 
 
 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

 
13. Ustalenie wynagrodzenia Wójtowi Gminy 

Radny Piotr Jacyk zaproponował utrzymanie wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego i 
dodatku specjalnego na poziomie poprzedniego Wójta. 
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Radny Wiesław Kuterbach zaproponował wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4700,00 zł , 
dodatek funkcyjny w wysokości 1900,00 zł  oraz dodatek specjalny 30% wynagrodzenia zasadniczego 
i dodatku funkcyjnego. Innych propozycji nie było. 
Poddano pod głosowanie propozycję radnego Piotra Jacyka. 
Czy jesteś za ustaloną kwotą wynagrodzenia Wójta Gminy zaproponowaną przez w/w radnego? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 7 50,00% 

Jestem przeciw 7 50,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem za 

Poddano pod głosowanie propozycję radnego W. Kuterbach. 
 
Czy jesteś za ustaloną kwotą wynagrodzenia Wójta Gminy zgłoszoną przez radnego 
Wiesława Kuterbacha? 
 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 
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Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

14. Zmiany w budżecie Gminy na 2018 r. 
Zmiany w budżecie gminy na 2018r. przedstawiła E. Słotwińska –Skarbnik Gminy. W dyskusji głos 
zabrał radny P.Jacyk , który zapytał czy będzie realizowane oświetlenie na Hryckach? Skarbnik 
wyjaśniła, że w budżecie gminy na chwilę obecna nie ma takiego zadania. Podobnej odpowiedzi 
udzielił zaproszony w tej sprawie kierownik referatu M. Janeczko. Radny J. Sopel zapytał czy i kiedy 
będą realizowane zadania , które nie zostały wykonane w roku bieżącym , między innymi parkingi. 
Wójt odpowiedział ,że zadania rozpoczęte i podjęte przez radnych uchwały będą realizowane.  
Radny W. Sęga zapytał w jakim celu zostało zakupione kruszywo. Kierownik Referatu  odpowiedział 
,że na naprawę ubytków na drogach gminnych. Poddano pod głosowanie przedstawione propozycje 
zmian w budżecie; 
Czy jesteś za podjęciem zmian w budżecie Gminy na 2018 r. ? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 78,57% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 3 21,43% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Wstrzymuję się 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

15. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej . 
Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Skarbnik Gminy. Pytań nie było. Poddano pod 
głosowanie projekt uchwały. 
Czy jesteś za uchwaleniem Wieloletniej Prognozy Finansowej? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego .   
Wyjaśnień dot. projektu dokonał Skarbnik Gminy. Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. 
Czy jesteś za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 
 
 

Nazwa radnego Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

17. Zakończenie obrad 


